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Protokół nr 37/2017 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 29 listopada 2017 r. w godz. 915- 945 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Sławomir Jan Szeszko          

2/ Kamil Lauryn– Przewodniczący Komisji 

   3/    Jacek Juszkiewicz 

   4/    Bogdan Bezdziecki   

   5/    Józef Wiesław Murawko 

   6/    Zdzisław Stanisław Grajek 

Nieobecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

   1/  Zbysław Wojciech Grajek 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk 

2/ Ewa Beata Sidorek- Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

3/ Agnieszka Szyszko- Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych 

4/ Dorota Szczęsna- Wydział Spraw Społecznych 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Kamil Lauryn, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 35/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  16 października 2017 r. 

2. Przyjęcie protokołu nr 36/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  25 października 2017 r. 

3. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej                        

w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2018 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki                            

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  w Suwałkach 

na 2018 rok.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu szczepień przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych         w roku 2017 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

7. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 35/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  16 października 2017 r. 

 

Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, że protokół 

nr 35/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2  

Przyjęcie protokołu nr 36/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  25 października 2017 r. 

 

Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, że protokół 

nr 36/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej                        

w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Agnieszka Szyszko przedstawiła informację. 

Radni nie zgłosili uwag. Informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki                          

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  w Suwałkach 

na 2018 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Czesław Renkiewicz omówił projekt uchwały. Poinformował o zmianie uchwały w sprawie 

przeciwdziałania alkoholizmu. Nowa ustawa pozwoli na rewizję uchwały Rady Miejskiej            

w kwestii ewentualnego ograniczenia nocnej sprzedaży napojów alkoholowych. 
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Józef W. Murawko zwrócił uwagę, że warto wypracować trwałe mechanizmy motywacji           

w uczestnictwie policji w komisjach alkoholowych. Do tej pory bywało z tym różnie. Radny 

martwi się powstaniem szarej strefy sprzedaży alkoholu.  

Czesław Renkiewicz stwierdził, że jest wiele miejsc, w których nocą nie powinno się 

sprzedawać alkoholu. Są to sklepy zlokalizowane na osiedlu Północ pomiędzy blokami oraz 

sklep Eden na ulicy Chłodnej. Dochodzi tam bardzo często do burd i zakłócaniu porządku. 

Bogdan Bezdziecki popiera taki wniosek, stwierdzając, że w nocy alkohol powinien być 

sprzedawany jedynie w restauracjach. 

Jacek Juszkiewicz przypomniał, że Policja jest zainteresowana ograniczeniem nocnej 

sprzedaży alkoholu, czego dowodem jest skierowany wniosek do Rady Miejskiej                               

o ograniczenie handlu nocnego alkoholem. 

Sławomir Szeszko zapytał czy nie wrócą czasy gdzie alkohol był sprzedawany w prywatnych 

domach. 

Kamil Lauryn dodał, że także na stacjach paliw alkohol nie powinien być sprzedawany nocą. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii  w Suwałkach na 2018 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu szczepień przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Czesław Renkiewicz stwierdził, że nie ma dużego zainteresowania tym programem. 

Bogdan Bezdziecki wyraził swoje wątpliwości co do zasadności kontynuowania tego 

programu. 

Sławomir Szeszko przytoczył zapis projektu uchwały, który mówi o osobach zameldowanych 

w Suwałkach, Co z osobami zamieszkałymi w Suwałkach? Program powinien być „ dla 

mieszkanek” 

Czesław Renkiewicz stwierdził, że obowiązek meldunkowy nie został zniesiony. Wniósł, aby 

taki zapis pozostał. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia                     

„ Programu szczepień przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2017 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Czesław Renkiewicz omówił projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań 

Miasta Suwałki realizowanych w roku 2017 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Wolne wnioski. 

Kamil Lauryn przedstawił, pismo Pana Prezydenta o projekcie Karty Mieszkańca dającej 

szereg ulg dla mieszkańców Suwałk. Prezydent, poprosił o wytypowanie przedstawiciela Rady 

Miejskiej do pracy w Zespole opracowującym Kartę Mieszkańca. 

Czesław Renkiewicz omówił założenia. Przypomniał o piśmie Stowarzyszenia Terapeutów, 

które zachęca do wprowadzenia ulg dla rodzin, w których są osoby niepełnosprawne. Dodał 

również, że seniorzy także powinni mieć ulgi. Celem Karty byłoby zebranie całości w jedno. 

Dodatkowym celem jest uszczelnienie systemu finansowania / dotowania instytucji z których 

korzystają przyjezdni. 

Zdzisław S. Ścięgaj zaproponował, aby znacząco obniżyć cenę biletów dla posiadaczy Karty 

Mieszkańca. 

Komisja wytypowała radnych Bogdana Bezdzieckiego i Kamila Lauryna do pracy w Zespole 

ds. opracowania Karty Mieszkańca.  
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Bogdan Bezdziecki złożył wniosek formalny o podjęcie działań w porozumieniu                              

z Przewodniczącym Rady Miejskiej i Klubami Rady Miejskiej, w celu wyłonienia 

Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Przewodniczący Komisji  

       Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

      Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

 

                  Kamil Lauryn 
Protokół sporządził: 

 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


